
 

Zápisnica zo stretnutia tímu YSTAD č. 17 - 2017/2018 
 
Stretnutie sa uskutočnilo dňa 16.3.2018 so začiatkom o 8:00 v miestnosti 3.28 na FIIT STU. 
 
Prítomní:   Tomáš Gárbš (zapisovateľ) 

Martina Halajová (skype) 
Martin Hauskrecht 
Lukáš Meňhert 
Filip Mrocek 
Michal Staškovan 
Filip Súkeník  (scrum master) 
 
Karol Rástočný (product owner) 
Slavomír Maťašovský (product owner) 
Slavomir Bača (product owner) 
 

Neprítomní:  
 
 

 
 
Body stretnutia: 

1. Stand up 
a. FilipS pracoval na full text search (not working yet) 
b. Maťa pracovala na testovacých scenároch 
c. Maťo pracoval na Kapacitor 
d. Lukáš pracoval na fixovaní position listu. Riesil produkcny build Angularu. 
e. Tomáš pracoval na rozbehani FE testov. 
f. FilipM pracoval na fixovani issues a reportovani bugov. 
g. Michal pracoval s Filipom na reportovani bugov. 

2. Riešenie problémov zo stand up 
a. Lukas ma issue s produkcnym buildom na serveri. Nevieme este preco, zatial je 

nasadeny dev build Angularu. 
b. Mato ma issue, ze token nie je mozne invalidovat. Skusal rozne fixy, ale nefunguje to. 

Sice sa vsetko tvari, ze token je invalidovany, ale aj tak stale funguje. 
c. FilipS ma issue s fulltext searchom. Skusal viacere riesenia, ale nenasiel zatial ziadne 

funkcne. 
3. Demo 

a. Dashboard - Nepacia sa nam farby v lavom grafe v spodnej casti. Mozno prehodit 
lavy spodny graf na honu kartu, ktora sa otoci po nejakom kliku. 

b. Portfolio list - Nepaci sa nam pozicia filtra, ale grafik nam nieco isto navrhne. 
c. Portfolio detail - Mame bug pri ziskavani positionov, vieme o nom, je ohlaseny. 

Amount moze byt aj float. Mala by byt validacia udajov. Do buducna tam chyba 
currency. Chyba label pre time. Nekonzistentne amount a quentity. 



 

4. Ukazka nahlasenych bugov 
5. Odovzdavanie sprintu 
6. Retrospektiva 

a. Filip ma napad ako riesit branching. Jeho napad je robit branch pre kazdy task. 
Problem vznikol preto, lebo US nebola feature a vsetky bugy sme robili v jednej 
branchi. Rozhodli sme sa, ze budeme robit nieco medzi, napr. pre bugy budeme robit 
samostatne branche, ale ak tasky pre US spolu suvisia, tak niekedy moze byt prenho 
dobre urobit jednu ucelenu branchu.  

7. Planovanie a start noveho sprintu 
 
Prijaté rozhodnutia: 

1. Token nejdeme invalidovat. OAuth to nepodrporuje nativne, ak by sme to chceli riesit, 
musime si naimplementovat vlastnu spravu tokenov. Ak bude treba, budeme to riesit v 
buducnosti. 

2. Posledny sprint budeme robit 2 tyzdne a dokoncime tam vsetko co bude treba robit do 
konca semestra. 

3. Lukas je novy scrummaster. 
Úlohy: 

1. Treba dokoncit testcasy pre pridavanie tradu k pozicii, ktora neexistuje a pre 
upravovanie tradu. 

 


